
Is de Commissie door de Witrussische autoriteiten benaderd met het oog op dergelijke steun? Of hebben deze
eerder gevraagd om steun voor de uitvoering van voor het milieu schadelijke activiteiten, zoals de kanalisering
van rivieren en drooglegging van de venen, en zo ja, met welk resultaat?

Antwoord van de heer Van den Broek namens de Commissie

(5 juni 1998)

De Commissie is op de hoogte van het bestaan van de venen in de Wit-Russische regio Polesië en de invloed
hiervan op het milieu.

Gezien de huidige bilaterale betrekkingen met Wit-Rusland overweegt de Commissie nog geen specifieke acties
met betrekking tot de venen.

(98/C 386/164) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-1388/98

van Richard Howitt (PSE) aan de Commissie

(7 mei 1998)

Betreft: Voorstel voor de rassenrelaties in Europa op basis van het Verdrag van Amsterdam

Ik stem weliswaar in met de voorstellen van de Commissie voor een geheel Europa omvattende actie ter
verbetering van de rassenrelaties op basis van het nog niet geratificeerde Verdrag van Amsterdam, maar zou in
dat verband willen vragen: Wanneer denkt de Commissie een soortgelijk voorstel in te dienen tegen de
discriminatie van gehandicapten?

Is de Commissie het ermee eens dat er geen hiërarchie van discriminaties mag bestaan en dat daarom ook andere
voorstellen moeten worden ingediend voor de non-discriminatie van andere in het Verdrag van Amsterdam
genoemde groepen?

(98/C 386/165) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-1389/98

van Richard Howitt (PSE) aan de Commissie

(7 mei 1998)

Betreft: Evaluatie van Helios II: Voorbereiding van een nieuw programma voor gehandicapten

Wanneer denkt de Commissie het Europees Parlement te raadplegen over de evaluatie van het Helios II-
programma voor gehandicapten?

In 1997 had de Commissie medegedeeld dat zij met de indiening van een voorstel voor een nieuw programma
voor gehandicapten zou wachten totdat deze evaluatie zou zijn voltooid. Binnen hoeveel tijd denkt zij nu dit
voorstel in te dienen?

Kan de Commissie, gezien de steun van het Europees Parlement voor een dergelijk programma en gezien het feit
dat het Europees Sociaal Fonds en het Initiatief voor kansengelijkheid zich beperken tot initiatieven op
werkgelegenheidsgebied, bevestigen dat zij haar steun zal geven aan een nieuw programma ten gunste van
kansengelijkheid voor gehandicapten en hun bescherming tegen alle vormen van discriminatie?

Gecombineerd Antwoord
van de heer Flynn namens de Commissie

op de schritftelijke vragen E-1388/98 en E-1389/98

(22 juni 1998)

De Commissie bestudeert voortdurend mogelijke opties met betrekking tot het toekomstig beleid ten gunste van
gehandicapten. Deze bestudering valt samen met de nieuwe voorstellen voor de Structuurfondsen (1), de plannen
voor een nieuw communautair initiatief en de tenuitvoerlegging van Agenda 2000 (2).
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